
Styremøte 

 

19.12.2023 

Kl. 09:00 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

Leder Nepco   Lars Nag 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

Fra kl. 13:00 

Vara Styremedlem  Per Øyvind Henriksen 

Vara HVO/Styremedlem Bjørn Roar Tollefsen 

Vara HVO/Styremedlem Jone Stapnes 

Vara HVO/Styremedlem Jarle Bleie 

Vara HVO/Styremedlem Fredrik Andre Gitlestad 

 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet 5. desember 2023. Referatet ble 

godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser 3 nye medlemmer siden sist styremøte. 

3.2. Bevertning medlemsmøter. Innsendt sak med forslag om enkel servering på 

medlemsmøtene offshore. Saken ble diskutert på møtet, og det ble besluttet å ikke 

bruke midler til gjennomføring av dette. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Nattskift kompensasjon ved ulike former for permisjoner. 

- Ulike innsendte årsmøtesaker tatt opp i møter med HR. Lite vilje fra HR, men vi 

jobber videre med å imøtegå argumenter fra bedriften på enkelte saker. 



4.2. Forslag til fornyet innleieprotokoll helidekk. Eirik informerte om saken og presenterte 

forslag til protokoll for innleie av helivakt. Styret godkjente, med noen justeringer, 

forslag til protokoll. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Regnskap og budsjett. Trond gikk gjennom regnskapet frem til dags dato. 

Regnskapet viser at vi er innenfor budsjett. 

Vedtok å legge inn restriksjoner på våre investeringer i Tesla og Schlumberger 

(SLB) konsernene. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. Tillitsvalgtsamling 2023 - oppsummering. Alle varatillitsvalgte til styret var invitert til 

styremøtet fra kl. 13:00 til møtets slutt. Dette er nytt i år, og bakgrunnen er at styret 

ønsker å involvere de varatillitsvalgte mer. Hovedtema for møtet etter kl. 13:00 var 

oppsummering og oppfølging av saker som kom frem under gruppearbeidene i 

kursene på Kielfergen. Følgende 3 punkt var tema for gruppearbeidene: 

- Styrets bidrag (Gruppe 1) 

- Lokale tillitsvalgte og medlemmer som ressurs (Gruppe 2) 

- Hjelpemidler som vi allerede har (Gruppe 3) 

Innspill og saker fra gruppene ble grundig diskutert, og det ble i møtet enighet om 

prioriterte aksjonspunkter å jobbe videre med. Disse var:  

- Ha fokus på at Ekofisk-Komiteen er synlig på arbeidsplassen. Fortsette å ha 

høyt fokus på kommunikasjon på nettside og Facebook. 

- Lage en database med "Visste du at?" bokser som kan brukes når en legger ut 

nettsaker. 

- Styret må ha fokus på å istandsette TVer og medlemmer til å framsnakke 

medlemskap i Ekofisk-Komiteen. 

- Ha som mål om at alle TVer offshore avholder to lokale medlemsmøter for den 

gruppen de representerer i løpet av 2024. 

- Ha som målsetning at alle TVer deltar på et kurs i regi av E-K, IE&FLT, LO eller 

AOF i løpet av året. 

- Tilby medlemmer som kan tenke seg å påta seg verv å få være med på møter 

osv. for å ufarliggjøre rollen. 

- Lage en samleside på www.ekofisk-komiteen.no med gode verktøy for 

tillitsvalgte. 

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM/mobile enheter. Arild informerte om status. Blant annet informerte han om ny 

systemleverandør for ORM. 

7.2. Tommeliten A. Anbjørn informerte at prosjektet er sluttført som prosjekt og overtatt 

av drift. 

7.3. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår. Prosjektet har 

mottatt samtykke fra Petroleumstilsynet. 

7.4. Fjerningskampanjen. Arild informerte om status og planlegging som pågår i 

forbindelse med arbeid som skal gjennomføres i 2024. I tillegg til Tor plattformen, 

har det blitt besluttet at gammel fakkel på Eldfisk Kompleks også blir en del av 

fjerningsprosjektet i 2024. Samtykkesøknad er levert myndighetene. 



7.5. NxtGen ERP. Jone Stapnes informerte om saker som pågår i prosjektet og om 

omfattende arbeid som skal gjennomføres første halvdel av 2024. Blant annet 

informerte han om at tidtaking av jobber var en mulighet som alternativ til manuell 

timeskriving. Ekofisk-Komiteens styre var meget skeptisk til en slik løsning og Jone 

fikk i oppdrag å videreformidle vår holdning til prosjektet og stoppe en slik praksis. 

7.6. Dysleksiprosjektet. Trond informerte om status i prosjektet. Blant annet er det siden 

sist styremøte fattet følgende vedtak i BU/AMU møtet 4. desember: «ConocoPhillips 

anerkjenner viktigheten og verdien av å tilrettelegge for personell som har dysleksi 

eller lignende utfordringer i arbeidshverdagen. Nødvendige ressurser vil bli stilt til 

rådighet i dette arbeidet». På ConocoPhillips sin HMS-konferanse 24. januar 2024 

vil Cay Nordhaug, fra Industri Energi & FLT, presentere dysleksiprosjektet hos 

Glencore i Kristiansand. Bedriften vil også i denne sammenheng presentere 

dysleksiprosjektet som er blitt startet i ConocoPhillips. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. Blant annet har 

velferden leid 2 sommerhus i Danmark for sommeren 2024. 

 

9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Det er ingen pågående granskinger på nåværende tidspunkt. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om følgende saker: 

- Skuldermålinger. Frode informerte at fra 1. mars 2024 vil det bli reserverte seter i 

helikopter offshore forbeholdt personer med skulderbredde over 56 cm. Kravet, som 

er kjent som XBR (extra broad requirement) er en del av EU-ordninger rundt 

helikoptersikkerhet. Kravet skal sørge for sikker evakuering i en nødsituasjon. 

- AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om noen av sakene fra 

Forbundsstyret: 

- Sammenslåingslandsmøtet IE&FLT 11. desember. 

- Saker fra Styrkekonferansen i IE&FLT, som ble arrangert i de 2 neste dagene 

etter sammenslåingslandsmøtet. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. KHVO informerte om aktuelle saker. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Frode informerte at utvalget ikke har aktivitet. 

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte at LO sitt helikopterutvalg vil arrangere en 

konferanse 3. og 4. april neste år. Frode oppdaterte også styret om delemangel til S92 

helikoptrene, og mulige konsekvenser. Ekofisk-Komiteen er enige om å gi henstilling til 

ConocoPhillips om å få på plass arbeidstakermedvirkning fra Industri Energi i arbeidet 

med delesituasjonen på bransjenivå. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

11.1. Markering Ekofisk-Komiteen 50 år. Eirik informerte om status i arbeidet. 

 

Møtet avsluttet kl.16:30 


